
(vijesti iz školskih hodnika, a i šire) Broj 5, ožujak/travanj 2019.

EkonajavE :

TEMA BROJA: NATJECANJA, EKOŠKOLA

Učenik drugog razreda, Petar Pofek, osmislio 
je pobjednički logo naše ekoškole.  

Na Ekodan, koji će biti organiziran 8. svibnja, 
učenici će moći sudjelovati u nizu ekoradioni-
ca, a vrhunac dana bit će svečano otvorenje 
školskog vrta i koncert iznenađenja!

Dan ekoškole -Ekodan

Do sada su održana dva ekočetvrtka, a preostala 
su još dva: 30. travnja i 30. svibnja. Prikupili smo 
više od tisuću petsto kilograma papira. 
Pozivamo vas da i dalje prikupljate papir i 
plastične boce, a da čepove odložite u poseban 
spremnik jer ih skupljamo u humanitarne svrhe. 
Najbolji će dobiti vrijedne nagrade!

22. travnja Dan planeta Zemlje
30. travnja EKOČETVRTAK u utorak      
- prikupljanje papira i plastičnih boca
8. svibnja EKODAN
30. svibnja EKOČETVRTAK

Najbolji razredi ekočetvrtka:
1. mjesto: 4. a (učiteljica Marina Arbanas) 325 kg
2. mjesto: 4. d (učitelj Luka Karas) 295 kg
3. mjesto: 2. a (učiteljica Sanja Sarić) 178 kg
Ukupno su svi razredi zajedno do sada 
prikupili 1513 kg
Najslabiji je odaziv među sedmim i osmim razredima. 
Sedmaši i osmaši, uključite se! 

Ekočetvrtak

Novinarska skupina 
Periskop želi vam

Piliće i koke, simbole Uskrsa, izradio je 1. b.



1. Na koliko si natjecanja bio i koje si rezultate 
postigao?
Bio sam na tri školska, tri županijska i dva 
državna natjecanja. Na sva tri školska sam bio 
prvi, na županijskom dva puta prvi i jednom 
drugi, a na državnom sam bio treći i osmi. 

2. Koliko sati dnevno učiš matematiku?
Svaki dan učim dva do tri školska sata.

3. Ideš li na instrukcije?
Da, idem na dodatni rad.

4. Smatraš li se boljim učenikom od ostalih 
zbog svojih uspjeha?
Ne, jer su mnogi bolji u onome u čemu ja ni-
sam. Na primjer, ja sam bolji u matematici, a 
većina je bolja od mene u drugim predmeti-
ma.

5. Zašto toliko učiš?
Učim kako bih jednog dana mogao postati netko i 
nešto i kako bih si olakšao život.

6. Neki učenici se žale na tvoje ponašanje, 
kako to komentiraš?
Nemam komentara.

7. Smatraš li da će ti matematika trebati u 
životu?
Mislim da mi matematika može 
pomoći za upis u srednju 
školu ili fakultet.

8. Što planiraš raditi kada 
odrasteš?
Volio bih biti kirurg.

Razgovor sa Simunom Impricem, najboljim 
matematicarom u nasoj skoli koji je i ove godine 

bio na drzavnom natjecanju iz matematike

1. Što mislite o natjecanjima, što biste promi-
jenili?
Smatram da su natjecanja dobro organizira-
na i ne bih ništa mijenjao, možda jedino to 
da uspješni učenici imaju još više pogodno-
sti pri upisu u srednju školu.

2. Hoće li Vam biti žao kad Šimun ode?
Naravno da će mi biti žao. Šimun je pose-
ban i ostvarili smo odlične rezulate. Ali bit 
će mi žao kad cijela vaša generacija ode jer 
ste svi odlični i teško ću se s vama rastati.

3. Smatrate li da je Šimun preopterećen?
Šimun puno radi, to je teško i to nije za 
svakoga, ali on to može. Mislim da bi i dru-
gi trebali tako raditi. Ako ste u nečemu do-
bri, trebali biste pojačano raditi i iskoristiti 
svoje potencijale. Šimun to želi i može.

4. Vidite li potencijal i u drugim učenicima?
Puno je izuzetnih učenika. Na primjer, 
Ante Matković iz 6. c, ali i mnogi dru-

gi. Uz malo više rada u budućnosti bi 
naša škola mogla imati puno uče-

nika na županijskim i državnim 
natjecanjima.

Razgovor s prof. Blazom Krajinovicem, 
uciteljem matematike i mentorom 

Simuna Imprica
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Razgovarali: 
Karlo Matković 
i Andrija Hrvojević, 6.c

Razgovarali: 
Matej Cvetković 
i Daniel Marčinko, 6.c



Na županijskom prvenstvu osnovnih škola u košarci (dječaci 7. i  8. razredi) osvojili su 
prvo mjesto i idu na državno državno natjecanje koje će se održati u svibnju u Poreču.

Ekipu OŠ Velika Mlaka predstavljali su: Ivan 
Vukojević, 8.b, Viktor Čurčić Anđel, 8.a, Toni 
Vucković, 8.b, Petar Brzović, 8.a, Leo Katkić, 
8.c, Rok Kurilovčan, 8.c, Lovro Cundekovic, 
8.c, Josip Božić, 8.a, Fran Rapaić, 6.a, Lovro 
Buzov, 6.a i Teo Vukadin, 6.a.

Mentor: Jasmina Lizačić Martinović

Na gradskom natjecan-
ju u košarci (dječaci 5. i 
6. razred) osvojeno prvo 
mjesto. 
Mentor: Jasmina Lizačić 
Martinović
Na gradskom natjecanju 
u odbojci (dječaci 5. i 6. 
razred) osvojeno drugo 
mjesto. 
Mentor: Hrvoje Bašić
Na gradskom natjecanju 
u futsalu (dječaci 5. i 6. 
razred ) osvojeno drugo 
mjesto. 
Mentor: Hrvoje Bašić

Sportski uspjesi na 
gradskim 

natjecanjima

županijska natjecanja

Državna natjecanja



Do sada sam bio na četiri školska i dva županijska natjecanja. 
Na županijskim natjecanjima iz Informatike i Geografije bio 
sam treći. Svojim sam rezultatima zadovoljan, posebno jer 
sam bio 13. u državi iz Informatike. Smatram da su natjecanja 
dobro organizirana i na svakom sam se odlično osjećao. 
Ipak, postoji onaj ipak. Na natjecanju iz Geografije samo 10% 
gradiva uči se u školi, a ostalih 90 % moramo učiti sami. In-
formatika je još teža, gradivo je u cijelosti drugačije nego u 
školskom programu. Smatram da bi pitanja na natjecanjima 
morala pratiti školski program te da bi se na državna natje-
canja trebalo primiti više učenika.

Na Maškaranom talent showu imali smo priliku 
vidjeti različite maske i talente te iskusiti zabavu i 
smijeh do suza. Bilo je pjevačkih i plesnih nastupa, 
pojedinačnih i grupnih. Večer su dodatno rasple-

sali plesači akrobatskog rock and rolla. Djevo-
jčici koja je imala tremu pjevajući pjesmu 
„Tata, kupi mi sve!“ pomogao je -  tata.

Pobijedio je učenik 7.a razreda, Karlo 
Šešljaga,  koji je svirao električnu gitaru 

i bio je pravi roker.
Nakon proglašenja pobjednika, na 

svu je djecu pala kiša slatkiša. Na kraju ovih ludih 
maškara zapaljen je i fašnik – čudovišta iz ormara!
Bilo je zabavno i prelijepo.

Sviđa mi se kod natjecanja što netko kome do-
bro ide određeno područje, može to pokazati. 
Naravno, potrebno znanje je opširnije i složeni-
je, ali najbolji su često nagrađeni bodovima za 
upis u srednju školu. Mislim da bi natjecanja 
trebala manje provjeravati naučene i "nabu-
bane" činjenice, a više koliko smo sposobni 
sami nešto osmisliti i primijeniti.

1. Zašto si se prijavio za Maškarani talent 
show, što te inspiriralo za nastup?
Karlo: Prijavio sam se jer volim svirati gitaru, 
a inspirirao me Iron Maiden.
2. Jesi li imao tremu?
Karlo: Da, veliku.
3. Kako si se osjećao kao pobjednik?
Karlo: Osjećao sam se odlično!
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Toma Petrušić, 7.a,
gost komentator koji je bio na 

više županijskih natjecanja

Komentar je napisao Ante 
Matković (6.c), novinar i 
urednik Periskopa 
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Ivana Vojasić, 5.d

Razgovor s pobjednikom, 
Karlom Šešljagom

Razgovarali: 
Lucija Landeka 

i Ilija Grbeša



Razgovarali: 
Lucija Landeka 

i Ilija Grbeša

Prave se face.

Odgovori na pitanje: „Jesi li ikada vidio da netko 
uništava školsku imovinu?“ uglavnom se mogu 
svrstati u tri skupine:
1. Većina nije čula ni vidjela ništa.
2. Mnogi su čuli svašta.
3. Poneki su čak i vidjeli nešto.

ZAŠTO (NE) ČUVAMO NAŠU ŠKOLSKU IMOVINU?

1. Što misliš zašto učenici uništavaju 
školsku imovinu?

2. Jesi li ikada vidio/vidjela nekoga 
kako uništava školsku imovinu?

3. Jesi li prijavila/prijavio učitelju ili 
stručnoj službi?

ZAŠTO VANDALIZAM NIJE U REDU?
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PITAJTE PERISKOP!
OD SADA ĆE PERISKOP IMATI SVOJ POŠTANSKI 

SANDUČIĆ. PITAJTE NAS SVE ŠTO VAS ZANIMA. 
O ČEMU ŽELITE SAZNATI 

VIŠE? ŠTO VAS MUČI? 
PREDLOŽITE TEME O KOJIMA 
ŽELITE ČITATI U ŠKOLSKIM 
NOVINAMA.  
Sandučić se nalazi u učionici 

hrvatskog jezika.
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Smatram da svatko ima svoj razlog koji je u 
tom trenutku smatrao dovoljno dobrim, ali 

velika je vjerojatnost da 
to nije dobar razlog. 
Žvaka koju zalijepite na 
stol, tamo će ostati i čeka-
ti vas i sljedeći put kad 
se vratite na to mjesto. 
Urezotine u klupu ta-
kođer će tamo ostati i 

po njima ćete morati pisati. U slučaju da je 
šteta veća, kao na primjer uništavanje vrata 
zahoda, tu štetu će platiti država, a država će 
taj novac skupiti od vaših roditelja. Tako je 
na kraju dio štete nanesen vama jer roditelji, 
pretpostavljam, plaćaju i vaše stvari. 
Ako ste u osmom razredu i ovo vas se ne 
tiče, morala bih reći: „Ne čini drugima ono 
što ne želiš da oni učine tebi!“ Znam, to je već 
otrcana izreka, ali ne znači da nije istinita.

Na pitanje: „Zašto djeca uništavaju školsku imovinu?“  učenici su odgovorili:

Možda mrze školu.

Žele se praviti važni pred svojim društvom. 

Možda su ljuti.

 Imaju probleme kod kuće.

Dosadno im je.



Vrijedni sakupljači 
čepova 
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Učenici naše škole prikupili su ne-
koliko vreća plastičnih čepova (105 
kg) koje smo 15. ožujka predali 
predstavnicima Udruge oboljelih 
od leukemije i limfoma. Oni će 
novcem prikupljenim reciklažom 
sufinancirati nabavu skupih lijeko-
va za oboljele od teških bolesti.
Sakupljajmo čepove i dalje!

U Jakovlju je 4. travnja 
održana Županijska 
smotra učeničkih zadruga. 
Našu školu predstavile su 
učiteljice Marina Arbanas 
i Martina Čale kao pratnja 
učenicama Beli Ostojić, 
Dori Bedeković i Ani 
Vrbanić. Na smotri smo 
predstavili neke ukrasne 
predmete, „voštalice“ i naš 
školski list „Periskop“.

Otvorenje školskog vrta najavljeno je za 8. svibnja, na Ekodan.  Neka ekovrt bude naša najbolja zabava!

Zahvaljujemo svim donatorima školskog 
vrta, osobito g. Alenu Barišiću za stvarno 
bogatu i važnu donaciju bez koje ne bis-
mo mogli,  roditeljima 2. d i 3. d. razreda 
koji su donirali bonove za Bauhaus i gđi 
Ivani Vlašić  i tvrtki Limont Mlaka d.o.o. 
na donaciji lima.  
Od srca svima hvala!

VOŠTALICE - voštane umatal-
ice kreću u promotivnu prodaju. 
Možete ih nabaviti na Uskrsnjem 
školskom sajmu. Umjesto alumini-
jskih i plastičnih folija koje truju 
okoliš - zamotajte sendvič u voštal-
ice i spasite morske kornjače!
Za projekt voštalica škola je pobi-

jedila na dva natječja: Novog 
lista i INA-e te natječaju 

Radost života -  Uniqa 
osiguranja na kojem smo 

dobili 5 000 kn. 

Smotra 
učeničkih 
zadruga 



Eko kodeks:

Prirodu paziš
kad cvijeće ne gaziš.

Čepove skupljamo
dok se okupljamo.

Ako Sava nije zdrava, 
sve nas boli glava.
Svaki ekolog nama 

je bitan,
na cijelom svijetu 

korak je sitan.
Turopoljski hrast

nama je strast.
Zelena trava 
naša je nada,

radujmo se svi sada.

Novinarska skupina čestita učenicima 
5.b razreda koji su napisali ekoko-

deks i himnu naše ekoškole. 
Posebno čestitamo učeniku dru-

gog razreda, Petru Pofeku, koji je 
osmislio logo ekoškole (pobijedio 
je na natječaju). 
Svi će oni biti posebno nagrađeni 

na Ekodan - 8. svibnja.

Mislimo ZELENO  - MISLIMO NA BUDUĆNOST
Uspješno smo prošli sedam koraka potrebnih 

      za status ekoškole! 

Uskoro ćemo izvjesiti zelenu zastavu!

Eko himna:

Eko-škola mi ćemo postati
I cijelom svijetu poruku poslati.

Razdvajat ćemo otpad da ne postane 
smeće

Već nešto korisno i mnogo veće.

Zelene boje lijepo joj stoje,
Naša Eko-škola to je

Borovi našu školu okružuju
I zovu djecu da se udružuju

U čuvanju svega što kisik nam daje
Grmova, cvijeća i mirisne trave.

Zelene boje lijepo joj stoje,
Naša Eko-škola to je

Tako će nam škola ostati čista
Da svakog jutra ponovno blista

Uz puno igre i malo truda
Naš eko-projekt vidjet će se svuda.

Zelene boje lijepo joj stoje,
Naša Eko-škola to je

Štedimo struju, štedimo vodu,
Pomozimo tako cijelom ljudskom rodu.

Skupljamo papire, boce i čepove
Da zaradimo bolesnoj djeci za lijekove.



Urednici i novinari: Matej Cvetković, Ilija Grbeša, Ivana Gušić, Andrija Hrvojević, Lota Jurilj, Daniel 
Marčinko, Matea Matić, Ante Matković, Karlo Matković, Klara Zagorac, Patricija Maković, Lucija Landeka, 

Gabriel Šafranko, Ivana Vojasić, Ivon Lučić, Bela Ostojić. 
Voditeljice novinarske grupe: Tamara Špehar, prof., Kristina Panižić, mag. ing. graf. tehn.

Nakladnik: UZ Jabuka

1. Kako se osjećate zbog svog 
profesionalnog uspjeha u 
nogometu?
Drago mi je da sam uspio. 
Odmalena se trudim i radim 
na tome pa je uspjeh zaslužen. 
Nadam se da će biti uspješni 
i drugi koji rade, treniraju i 
uporni su.

2. U koji razred ste išli: a, b ili c?
Išao sam u c razred.

3. Tko vam je bio najdraži profesor?
Najdraži profesor mi je bio prof. 
Tihomir Topolnjak.

4. Koji predmet Vam je bio najdraži?
Pa, tjelesni!

5. Koje Vam je najljepše sjećanje 
iz školskih dana?
U najljepšem su mi sjećanju 
ostali školski tulumi na kraju 
školske godine.

Razgovarao: Gabriel Šafranko, 6.b5 Matiju Spicica, igraca HNK Gorica, nekadasnjeg ucenika nase skole
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Impressum

Dvije prave, žive 
grlice uporno 

guguću i ljube se 
na oluku iznad 

prozora učionice 
Hrvatskog jezika. 
Na nekog nas jako 
podsjećaju. 

Pogodite 
na koga.

Učenici 6. c razreda 
pozvali su prof. Vesnu 

Lokner Kralj kao pratnju 
za terensku nastavu. 

Profesorica je pristala, a 
učenici su bili jako sret-
ni. To su oni koji 
povijest uče i 
u gradskom 
autobusu.

Učenici osmih 
razreda pod 
velikim od-

morom povre-
meno organiziraju 

narodnjačku zabavu 
u muškom zahodu. 

Zovu je „Afterparty“, 
a zna se dogoditi i da 

zaplešu kolo.

Učitelji naše škole prvaci su 
Zagrebačke županije u odbojci! 

Odbojkaška liga osnovnih škola 
Zagrebačke županije za 2018./2019. 

osvojena je u subotu, 13. travnja. 

MI SMO PRVACI!


